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3 1. Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Miként osztja el a 2014-2020-as fejlesztési ciklusban az egészségügy fejlesztésér e
rendelkezésre álló uniós forrást a Kormány?

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A jelenlegi Uniós fejlesztési ciklusban összesen 130 milliárd forint áll rendelkezésre a z
egészségügyi fejlesztések finanszírozására . Ezekkel kapcsolatosan — tehát e felhasználás cé l
területei, üteme — még keveset lehet tudni .

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Miként kívánja (id őarányosan és célterületét tekintve) felosztani és lehívni a
rendelkezésre álló egészségügyi fejlesztésre nyitva álló forrásokat ?

Milyen indokok alapján határozta meg az elosztás ilyen rendjét és összegeit ?

Elegendőnek tartja-e a rendelkezésre álló forrásokat az elérend ő célokhoz?

Minek köszönhető , hogy a korábbi ciklusban 500 milliárd forintnyi forrás vol t
elérhető , addig ezen 6 éves ciklusban ennek csak a töredéke ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . március 31 .

Tisztelettel :
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